
Formentera continua treballant en les reclamacions de transport marítim
dijous, 21 de novembre de 2019 11:36

La presidenta del Consell, Alejandra Ferrer, i el conseller de Mobilitat, Rafa González, es
reuniren a Palma ahir de tarda amb el conseller balear, d'Habitatge i Mobilitat, Marc Pons, i el
director general de Transport Aeri i Marítim, Xavier Ramistal. Aquesta ha estat una reunió de
feina, que havien acordat realitzar en la visita feta pel conseller balear a Formentera el passat
mes d’octubre, i es produeix amb caràcter previ a la trobada de la Mesa de Transport Marítim
de les illes que es reunirà el pròxim dilluns 25 de novembre.

  

Segons ha explicat la presidenta, se li han exposat tres temes cabdals per Formentera. “En
primer lloc i per ser el més urgent s'ha tornat a remarcar que per l'illa és imprescindible tenir
una connexió marítima amb Eivissa a primera i darrera hora del dia”, ha declarat Alejandra
Ferrer.

  

Els responsables del Consell de Formentera juntament amb el Govern balear estan treballant
en diferents propostes que es plantejaran a la Mesa de Transport Marítim i “que han de donar
una solució imminent a la falta de connexió en les freqüències mencionades”, segons ha afegit
Alejandra Ferrer.

  

Per part seva, el conseller Marc Pons, ha garantit a la presidenta “la ràpida solució, en la que ja
s'està treballant, per a les connexions de primera i darrera hora, així com la implicació en
l’abordatge de la resta de qüestions plantejades per la presidenta”.

  

Excursions d’un sol dia
A la reunió també s'ha parlat del tema de les excursions marítimes d'un sol dia que venen
d'Eivissa. "Actualment l'arribada descontrolada d'aquest tipus d'embarcacions produeix
saturació tant al nostre port, com a les carreteres i platges del Parc Natural, per això hem
demanat que es reguli", segons ha explicat la presidenta.

  

I per últim, s’ha parlat sobre les freqüències de connexions marítimes entre les Pitiüses. "En
estiu arribem a tenir 170 sortides diàries, hi ha 45.000 places ofertades, de les quals només
s'ocupen el 30%, i tot això es realitza en ple Parc Natural", segons ha destacat la presidenta.
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Tenint en compte aquestes dades, li hem explicat al conseller que "haurem de cercar noves
solucions, perquè el servei també sigui mediambientalment sostenible, seguint la línia de la
declaració d'emergència climàtica amb l'aprovació d'una sèrie de mesures que han d'anar
encaminades a que siguem una illa sostenible".

  

En aquests 2 temes, el conseller balear i la presidenta han acordat mantenir reunions
periòdiques per trobar un camí de consens cap a un sistema més sostenible, que justifiqui
suficientment la necessitat de garantir aquests extrems i sigui així compatible amb les
demandes del CNCM.
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